
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia RŠ pri ZŠ s MŠ Gregorovce, 

konaného dňa 20. marca 2023 o  17:00 

 

Prítomní členovia: 

Mgr. Martina Bryndzová – predsedníčka RŠ 

Mgr. Katarína Pavlíková – za pedagogických zamestnancov ZŠ 

Mgr. Monika Šoltýsová – za pedagogických zamestnancov MŠ 

Jana Baranová – za nepedagogických zamestnancov 

Ing. Miroslava Kubinec – za rodičov MŠ 

Lukáš Urban – za rodičov ZŠ 

Neprítomný člen RŠ: 

Ján Semančík 

Hostia: 

Podľa prezenčnej listiny. 

 

Program: 

1. Vyradenie Základnej školy s Materskou školou Gregorovce, Gregorovce 93, 08266 Uzovce 

IČO: 37947672, zo siete škôl a školských zariadení. 

 

Priebeh zasadnutia: 

Mimoriadne zasadnutie Rady školy otvorila predsedníčka RŠ Mgr. Martina Bryndzová, ktorá 

privítala prítomných členov a hostí, oboznámila ich s programom zasadnutia. 

Následne prebehla voľba zapisovateľa zápisnice. 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Ing. Miroslava Kubinec. 

Overovateľmi zápisnice sú Mgr. Monika Šoltýsová a p. Lukáš Urban.  

Hlasovanie: za 6 členovia, proti 0. 

 

Rada školy je uznášania schopná. 

 

Cieľom mimoriadneho zasadnutia RŠ bolo informovať rodičov detí, ktoré navštevujú ZŠ a MŠ 

Gregorovce, o zámere obce vyradiť ZŠ s MŠ Gregorovce, Gregorovce 93 zo siete škôl 

a školských zariadení. V utorok 14.3.2023 sa uskutočnilo riadne zasadnutie RŠ, ktorého sa 

zúčastnil pán starosta Matúš Tomko s poslancami p. Mariánom Molčanom, p. MVDr. Marekom 



Székelym a p. Ing. Ľubomírom Tomečkom, ktorí podali návrh na doplnenie bodu programu RŠ: 

Vyradenie Základnej školy s Materskou školou Gregorovce, Gregorovce 93, 082 66 Uzovce IČO: 

37947672, zo siete škôl a školských zariadení. 

Tento bod nebol hlasovaním zaradený do programu RŠ. 

Predsedníčka RŠ Mgr. Martina Bryndzová navrhla zaradiť prerokovanie bodu týkajúceho sa  

návrhu starostu obce o vyradení ZŠ s MŠ Gregorovce, Gregorovce 93, 082 66 Uzovce, IČO 

37947672, zo siete škôl a školských zariadení do diskusie, čo sa aj stalo. 

V žiadosti starostu obce zo dňa 14.03.2023 zaslanej RŠ, bol uvedený bod vyradenie ZŠ s MŠ zo 

siete škôl a školských zariadení, ale chýbal tam bod opätovné zaradenie do siete škôl a školských 

zariadení Základnú Školu Gregorovce a jej súčasť Školský klub detí a Materskú školu Gregorovce 

a jej súčasť Školskú jedáleň, a preto vznikla obava zo strany RŠ. 

V diskusii sa členovia Rady školy dohodli, že zvolajú mimoriadnu RŠ, na ktorej sa tento bod 

prerokuje a vydá k nemu uznesenie. 

Na mimoriadnu RŠ, ktorá sa konala 20.3.2023 o 17:00 h, boli pozvaní rodičia žiakov ZŠ a MŠ,  

rovnako aj vedenie obce, ktoré sa mimoriadnej RŠ nezúčastnilo. 

V rovnaký deň, t.j. 20.3.2023 o 19:00 h, sa konalo Obecné zastupiteľstvo, v programe OZ boli 

zaradené dva body: 

     bod 15: Vyradenie Základnej školy s Materskou školou Gregorovce, Gregorovce 93,   082 66 

Uzovce IČO: 37947672 a jej súčasti školský klub detí a školskú jedáleň. 

      bod 16: Zaradenie do siete škôl a školských zariadení Základnú Školu Gregorovce a jej súčasť 

Školský klub detí a Materskú Školu Gregorovce a jej súčasť Školskú jedáleň. 

 

Členovia RŠ vysvetlili rodičom, že ZŠ s MŠ Gregorovce sú právny subjekt a jeho vyradením zo 

siete škôl a školských zariadení, sa tento právny subjekt zruší a pri opätovnom zriadení vzniknú 

dva subjekty, ZŠ Gregorovce a MŠ Gregorovce, ktoré prejdú pod správu obce Gregorovce. 

Na položené otázky od rodičov sa snažili odpovedať členovia RŠ a prítomní pedagógovia zo ZŠ 

a MŠ. 

Rodičia vyjadrili sklamanie, že sa mimoriadneho zasadnutia RŠ nezúčastnilo vedenie obce, pretože 

na tomto zasadnutí nebudú zodpovedané všetky ich otázky a bude to jednostranné. 

Rodičia očakávali odpovede na otázky, na ktoré Rada školy nevedela odpovedať, pretože vedenie 

obce komunikovalo s RŠ iba ohľadom Vyradenia Základnej školy s Materskou školou 

Gregorovce, Gregorovce 93, 08266 Uzovce, IČO: 37947672, zo siete škôl a školských zariadení. 

Pani Kohútová vyjadrila znepokojenie nad tým, či obec vie 100% garantovať otvorenie ZŠ a MŠ 

od septembra 2023, pretože v apríli 2023 je nutné podávať prihlášky do iných  ZŠ a MŠ. Pokiaľ to 

rodičia nestihnú a prihlášky nepodajú, a potom dôjde k situácii, že škola a škôlka 

sa Gregorovciach neotvorí, čo budú rodičia od septembra robiť. 

Pani Urbanová sa spýtala, či každý jeden rodič si má podať aj prihlášku do iných škôl a škôl. 

Pani Čekanová sa spýtala, či vyradenie ZŠ s MŠ a ich súčastí zo siete škôl a školských zariadení 

a zaradenie ZŠ a MŠ a ich súčastí do siete škôl bude prebiehať súbežne, alebo či tam bude časový 

výpadok. 



Predsedníčka RŠ p. Bryndzová a zástupkyňa riaditeľky p. Uhríková ozrejmili, že proces vyradenia 

ZŠ s MŠ zo siete škôl a školských zariadení a zaradenie ZŠ a MŠ do siete škôl a školských 

zariadení musí prebehnúť súbežne, ale že dĺžka procesu môže trvať aj jeden rok (zistené príklady 

z iných škôl). 

Pani Paľová prezentovala svoj názor, že vzhľadom na body programu OZ, t.j. vyradenie ZŠ s MŠ 

a aj zaradenie ZŠ a MŠ, to ona chápe, že obec sa nechystá zrušiť školu a škôlku, ale iba zrušiť 

právnu subjektivitu. 

Pán Hudý vyjadril svoju spokojnosť s úrovňou ZŠ Gregorovce. 

Rozbehla sa diskusia ohľadom dofinancovania ZŠ s MŠ Gregorovce obcou Gregorovce, pretože 

obec požiadala vedenie školy a škôlky o úpravy ich rozpočtu, resp. jeho poníženie. 

Pani Kohútová sa spýtala, či obec bude škrtať aj iné výdavky napr. iným OZ pôsobiacim v obci, 

ktoré poberajú dotáciu od obce, nie len výdavky na školstvo. 

Pán Urban povedal, že to vníma tak, že vedenie obce má pocit, že v školstve sa usporiť dá, ale nie 

na úkor zrušenia ZŠ s MŠ, ale tým, že ZŠ a MŠ prejdú pod správu obce. Pokiaľ je to tak, pán 

Urban nemá problém s tým, aby sa zrušila právna subjektivita ZŠ s MŠ. 

Rodičia sa informovali aj ohľadom kvalifikácii a vzdelania učiteliek, a spôsobe, akým je určená 

výška ich mzdy. 

Pani Bryndzová ich informovala, že učitelia majú tabuľkové platy, ktoré sa odvíjajú od ich 

vzdelania a dĺžky praxe. 

Pani Kohútová skonštatovala, že ona chce pre svoje deti mať kvalifikované učiteľky, nie učiteľku, 

ktorá práve skončila strednú školu, vyjadrila sa, že s prácou súčasných učiteliek v MŠ je spokojná. 

Pani Bryndzová potvrdila, že deti, ktoré ukončia ZŠ a MŠ Gregorovce sú dobre pripravené na 

ďalšie štúdium v Prešove. 

Pani Hlinková sa spýtala, či ZŠ a MŠ využívajú projekty z ÚPSVaR. 

Pani Uhríková potvrdila, že kedysi mali učiteľky aj cez takéto projekty, ale momentálne to nie je 

možné, pretože funguje iba jedna trieda. 

Pani Bryndzová ešte poznamenala, že poplatok za pobyt v škôlke a v ŠKD je nízky oproti 

mestám.  

Zrušením právnej subjektivity chce obec Gregorovce dosiahnuť, aby mala väčší dosah na riadenie 

ZŠ a MŠ, ich financovanie, prípadne personálne obsadenie. 

Rodičia sa informovali, či ich názor bude zohľadnený pri hlasovaní OZ. 

Rodičia potrebovali počuť garanciu od vedenia obce, že po vyradení Základnej školy s Materskou 

školou Gregorovce, Gregorovce 93, 082 66 Uzovce IČO: 37947672, zo siete škôl a školských 

zariadení, prebehne aj zaradenie ZŠ a MŠ do siete škôl a školských zariadení,  a od 2.9.2023 bude 

prebiehať edukačný proces v ZŠ a MŠ Gregorovce a ich súčastiach. 

Členovia RŠ odporúčali rodičom, ktorí majú tú možnosť, aby sa zúčastnili aj Obecného 

zastupiteľstva, aby ich prípadné otázky a pochybnosti boli zodpovedané pánom starostom a pánmi 

poslancami. 

Rada školy pri ZŠ s MŠ  Gregorovce je iba poradný a odporúčací orgán pre Obec Gregorovce. 



Ďalším dotazom rodičov bolo, či v prípade znovuotvorenia ZŠ, MŠ, ŠKD a školskej jedálne 

nemôžu nastať dodatočné obštrukcie zo strany Regionálneho úradu zdravotníctva ohľadom 

technického stavu budovy a zariadení, pretože musí prebehnúť proces znovu zriaďovania nanovo. 

Rodičia sa spýtali, či existuje aj nejaká alternatívu, ak by neprebehlo zaradenie ZŠ a MŠ 

Gregorovce, ale iba vyradenie ZŠ s MŠ zo siete škôl a školských zariadení. 

Predsedníčka RŠ p. Bryndzová uviedla, že na poslednej RŠ sa p. poslanec Székely vyjadril, že 

alternatíva existuje, ale nešpecifikoval ju bližšie. 

Rodičia sa opakovane dotazovali, prečo sa vedenie obce nezúčastnilo RŠ, minimálne za tým 

účelom, aby rodičov pozvali na OZ a tam zodpovedali ich otázky. 

Rada školy ešte ozrejmila, že bodom programu je vyradenie Základnej školy s Materskou školou 

Gregorovce, Gregorovce 93, 08266 Uzovce, IČO: 37947672, zo siete škôl a školských zariadení, 

preto uznesenie, ktoré vydá sa bude týkať iba tohto bodu.  

Rada školy pristúpila k hlasovaniu. 

 

Uznesenie: 

Rada školy neodporúča vyradenie Základnej školy s Materskou školou Gregorovce, Gregorovce 

93, 08266 Uzovce, IČO: 37947672, zo siete škôl a školských zariadení. 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal:0 

 

Zápisnicu vyhotovila:      Ing. Miroslava Kubinec    ................................. 

Zápisnicu overili:       Mgr. Monika Šoltýsová   ................................. 

                                          Lukáš Urban    ................................. 

 

V Gregorovciach 21.03.2023 

 

Prílohy: Pozvánka na zasadnutie Rady školy pri ZŠ s MŠ Gregorovce 

               Prezenčná listina 

 

 

 

 

 



 


